
Zápis 
ze zasedání ŠKOLSKÉ  RADY při Základní škole Hrušovany nad Jevišovkou 

ze dne 28. 6. 2021  
 

 
 
Zahájeno:      17:00 hodin 
Přítomni:       Mgr. Petra Svachová, Monika Čertková, Kamila Watters, Ing. Eliška Volná,  
                      Ing. Karel Sekula, Mgr. Monika Hušková, Mgr. Hana Smutná, Pavel Makrovský 
                       
 
                          
Omluven:      Rostislav Svída 
 
Předsedající: Mgr. Petra Svachová 
Hosté:           Mgr. Blanka Soukupová 
 
 
 
                                       1) Zahájení 
Program: 1) Zahájení, kontrola usnesení 
                2) Výroční zpráva o hospodaření za rok 2020 
                3) Distanční výuka 
                4) Různé  
                5) Závěr  
 
 
Kontrola usnesení: 
ze zasedání ŠR ze dne 29.9.2020 – celkem 2 usnesení. 
 
a) usnesení nepodléhající kontrole – 1/2020, 2/2020 
b) splněná usnesení -------- 
 
 
                                         2) Výroční zpráva o hospodaření za rok 2020 
 
Diskuze: 
členové ŠR diskutovali o obsahu výroční zprávy: 

- paní ředitelka vysvětlila čerpání dotace, vzhledem k mimořádnému opatření bude dotace 
ukončena v roce 2021 

- členové ŠR neměli ke zprávě žádné připomínky 
 
 
ŠR bere na vědomí výroční zprávu o hospodaření za rok 2020. 
 
 
 
 
 
                           



                                   3) Distanční výuka 
 

- předsedkyně informovala členy o průběhu distanční výuky 
- všichni žáci školy se do distanční výuky alespoň nějakým způsobem zapojili 
- proběhla opět diskuze o žákovských knížkách, členové ŠR souhlasí s rozhodnutím školy 

nadále pokračovat v její papírové formě, aby byl zachován přístup k informacím 
o prospěchu a chování žáka pro všechny rodiče 

- v případě, že by bylo nutné opět přestoupit na distanční formu vzdělávání, je škola 
připravena spustit elektronické ŽK 

 
 
                                 
                                    4) Různé  
 

- pan Sekula vznesl dotaz na nepřiměřené vyjadřování vedoucí školní jídelny, paní ředitelka 
slíbila projednání situace s paní vedoucí 

- byl vznesen dotaz, kdy budou moci cizí strávníci opět navštěvovat školní jídelnu, ne pouze 
odebírat obědy do jídlonosičů – paní ředitelka je ubezpečila, že jakmile to situace umožní, 
budou se moci do jídelny znovu vrátit 

- proběhla diskuze o skladbě jídelníčku, kdy paní ředitelka upozornila na to, že jsme školní 
jídelna a musíme dodržovat nastavená pravidla 

- předsedkyně upozornila členy, že na podzim vyprší jejich tříleté funkční období a 
pravděpodobně během listopadu proběhnou nové volby členů za učitele a zákonné zástupce 
a jmenování členů ze strany zřizovatele 

- další školská rada proběhne pravděpodobně na přelomu září a října, vše bude záležet na 
aktuálních epidemiologických podmínkách  

 
 
 
                                    5) Závěr 
 
 
 
Zasedání ŠR bylo ukončeno v 18:00 hodin. 
 
 
 
 
 
……………………......................                                ..................................................... 
        Mgr. Petra Svachová                                                       Monika Čertková  
                předseda                                                                                  zapsala    
                                                    
 
 
 
 
 
 
 
 



 
                                                                                
Výpis usnesení ze zasedání ŠKOLSKÉ  RADY při Základní škole Hrušovany 
nad Jevišovkou ze dne 28.6.2021 
 
 


